
近期GMAT作文考题汇编 PDF转换可能丢失图片或格式，建

议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/126/2021_2022__E8_BF_91_

E6_9C_9FGMAT_c89_126947.htm 1. AA:公司如果要找寻新的

商业机会或选新址的话，应该考虑Helios这个城市，因为失业

率更低，又比所在州其他城市贡献更多的manufacturing jobs.

现在Helios is attempting to attract those companies focusing on R

amp. Varro (就是关于要大家reelect Varro as the mayor, don’t

elect Montoya那道题,新东方的范文中有) 8. (1) AA:社区购买健

身器的那篇(2) AA说一本杂志上登了一些健美先生的照片他

们用的是XX的健身器，那本杂志买的很好。于是作者就建议

他们的的健身房也买那个健美器材。最好去找找原文，我怕

我理解错误误导大众(3) ARGUMENT：有本叫每月MUSCLE

的杂志上刊登一种新的健身器材，据一个什么业主说这种杂

志很好卖，因此为提高本市居民的FITNESS LEVELS建议在新

的健身中心安装这种器械。 9. aa:200 students gone to protest the

cuts of funding 10. (1) argument, Oak city and Elm city,

construction of shopping mall. (2) AA：52 Oak City shopping mall

(3) AA: 103。Oak City和Elm City建商城的事。(注意：和52略

有不同。) 11. ARGUMENT: sugar price lowering and Sachaars

trade deficit 12. AA: 86 ( 86可能就是题库里的题号) - company A

will fail after company B 13. (1) AA: photo ID badge (2) AI. Photo

identification badge. (这道题好象也有人写的是AA ,我不知道是

谁搞错了) 14. (1)Argue:Cumpat Coffe began the radio

advertisement, and its business increase, so local businesses should

use the radio advertisement to make more profit. (2) AA: The



following appeared in a memorandum from the owner of Carlo’s

Clothing to the staff.“Since Disc Depot, the music store on the next

block, began a new radio advertising campaign last year, its business

has grown dramatically, as evidenced by the large increase in foot

trafficsintosthe store. While the Disc Depot’s owners have

apparently become wealthy enough to retire, profits at Carlo’s

Clothing have remained stagnant for the past three years.

Insgroupsto boost our sales and profits, we should therefore switch

from newspaper advertising to frequent radio advertisements like

those for Disc Depot.”Discuss how well reasoned⋯etc. (3) AA: 13

Cumquat Cafe在广播里打广告后，收入增长10%。 100Test 下

载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问

www.100test.com 


